

### 書院聚會—粵語友誼辯論賽 13/11/2009

#### College Assembly-Cantonese Friendly Debate Match



院長馮國培教授(中)頒發予勝出隊伍聯合書院粵語辯論隊。  
Professor Fung Kwok-pui, College Head (centre) presented the award to the winning team, the United College Cantonese Debate Team.



辯論比賽評判與書院嘉賓合照。

左起：書院粵語辯論隊隊監黃鉅鴻教授、沙田區議員衛慶祥先生、政治及行政學系黃偉豪教授、院長馮國培教授、哲學系鄭宗義教授及書院輔導長王香生教授。

Debate match judges posed a group photo with College guests. From left: Professor Jeremiah Wong, Team Warden; Mr Wai Hing-cheung, Shatin District Council Member; Professor Wilson Wong, Department of Government and Public Administration; Professor Fung Kwok-pui, College Head; Professor Cheng Chung-yi, Department of Philosophy and Professor Stephen H S Wong, Dean of Students.

### 院長日話—院政及校政事務系列 16/11/2009

#### Head's Day Talk - College and University Affairs Series



由書院學生會、六舍堂及學生輔導處合辦的「院長日話—院政及校政事務系列」活動假聯合書院張祝珊師生康樂大樓二樓學生休息室舉行。

Jointly organised by the College Student Union, six Halls and the Dean of

Students' Office, the "Head's Day Talk - College and University Affairs Series" activity was held at the Student Common Room, 2/F, Cheung Chuk Shan Amenities Building.



交流會完結後，部分出席學生與院長馮國培教授(中)、書院輔導長王香生教授(左六)及院務主任李雷寶玲女士(右四)合照留念。

After the exchange session, Professor Fung Kwok-pui, College Head (centre), Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (sixth from left) and Mrs Christina Li, College Secretary (fourth from right) posed a group photo with students attending the talk.

### 伯人宴 13/11/2009

#### Bethlehem Hall Dinner



逾百位嘉賓、伯利衡宿生及校友出席伯人宴，共慶宿舍落成三十一周年。

More than 100 guests, residents and friends of Bethlehem Hall participated in the Bethlehem Hall Dinner, celebrating the 31st Anniversary of the Hall.



伯利衡宿生於台上合唱表演。  
Residents of Bethlehem Hall sang on the stage.

### 聯合書院六社堂領袖訓練營 14/11/2009

#### Leadership Training Workshop for United College Residential and Non-Residential Hall Associations



逾六十位新一屆的宿生會及走讀生舍堂幹事會成員參加領袖訓練營，以提高各幹事會成員的團隊合作精神及與人相處的技巧。

Over 60 new cabinet members of the residential and non-residential halls attended the leadership training workshop and were given instructions ranging from team-work building to techniques of social skills.

### 2009 年中大四院戲劇比賽 18/11/2009

#### CUHK Inter-collegiate Drama Competition 2009



聯合劇社於四院劇賽的參賽作品《一路好走》。

United College Drama Club participated in the Inter-collegiate Drama Competition by staging "Yi Lu Hau Zou (一路好走)".

聯合劇社成員於演出後與院長馮國培教授及院務主任李雷寶玲女士合照留念。

United College Drama Club members had a photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head and Mrs Christina Li, College Secretary after the performance.

